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Protokół Nr VII/2019 

z przebiegu obrad VII sesji Rady Gminy Lubiszyn 

odbytej w dniu 14 czerwca 2019 roku 

 

Sesja rozpoczęła się o godz.1320 i zakończyła się o godz.1450 

 

Na sesji obecnych było 15 radnych według załączonej listy obecności. 

 

Do punktu 1 porządku obrad: 

W.Zwieruho – Przewodniczący Rady Gminy – dokonał otwarcia VII sesji Rady Gminy 

Lubiszyn, witając radnych i przybyłych gości. 

Stwierdził, iż na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 13 radnych, wobec czego rada może 

obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Nieobecni: 

1) Grażyna Skorupska 

2) Karol Stefanek 

 

Do punktu 2 porządku obrad: 

W.Zwieruho - przedstawił proponowany porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie 

w niżej podanym brzmieniu (Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik). 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego za udział członków 

ochotniczych straży pożarnych w działaniach ratowniczych i szkoleniach pożarniczych. 

4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet przysługujących radnym za udział w 

posiedzeniach. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2019 rok. FB-1 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2019 rok. FB-2 

7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu w 

celu realizacji zadania inwestycyjnego. (chodnik Lubiszyn) 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Gorzowskiemu w celu realizacji zadania inwestycyjnego. (droga Brzeźno) 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Gorzowskiemu w celu realizacji zadania inwestycyjnego.(droga Ściechów) 

10. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami 

stanowiącymi własność Gminy Lubiszyn. 

11. Projekt uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie spółkom wodnym dotacji z 

budżetu  

Gminy Lubiszyn oraz sposobu ich rozliczania. 

12. Raport o stanie gminy: 

a) zapoznanie się z raportem, 

b) debata, 

c) uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Lubiszyn wotum zaufania. 
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13. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Lubiszyn za 2018 r. 

a) zapoznanie się ze sprawozdaniem finansowym i sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Lubiszyn za 2018 r. oraz informacją o stanie mienia komunalnego, 

b) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z realizacji 

budżetu za 2018 r., 

c) zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Wójta 

Gminy, 

d) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej, 

e) głosowanie w sprawie: 

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

gminy za 2018 rok 

- udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2018 r. 

14. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

15. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami. 

16. Interpelacje i wnioski radnych. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zamknięcie obrad sesji. 

R.Herian – Mam uwagę do punktu 5. W związku z tym, że w zmianach budżetowych jest 

mnóstwo punktów i moim zdaniem są one różne, przedstawiają różną wagę, są pochłaniające 

mniejszy budżet lub większy i myślę, że takie poważniejsze zmiany budżetowe w danym roku 

załóżmy, że pochłaniające środki w granicach 100 000zł., czy więcej powinny, według 

mojego zdania być uchwalane osobną uchwałą. 

W.Zwieruho – Mówiliśmy o tym na komisji. Od następnej sesji ta sprawa będzie nieco 

inaczej rozpisywana. O tym mówił też Pan Wiceprzewodniczący. 

Do punktu 3 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego za 

udział członków ochotniczych straży pożarnych w działaniach ratowniczych i szkoleniach 

pożarniczych. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr VII/57/2019. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 4 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet 

przysługujących radnym za udział w posiedzeniach. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy większością głosów podjęła w/w uchwałę Nr VII/58/2019 (w głosowaniu 

wzięło udział 12 radnych: 10 za, 1 przeciwny, 1 wstrzymujący się) Wynik głosowania 

imiennego stanowi załącznik. 
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Do punktu 5 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

S.Andrzejewski – odczytał list Radnego K. Stefanka (treść stanowi załącznik do protokołu). 

A.Terlecki – Chętnie się odniosę, bo po przeczytaniu tego listu jestem winien pewne 

wyjaśnienia. Tak wiele nieprawdy tu padło, że czuję się zobowiązany pewne kwestie jeszcze 

raz wyjaśnić. Drodzy Państwo, to co dzisiaj jest uchwalane to nie jest decyzja o tym, czy 

rozbudowujemy nowy urząd, czy cos takiego będzie zrobione.. My, jako Rada i władze obecnej 

kadencji chcemy poważnie się nad problemem Urzędu Gminy w Lubiszynie pochylić. I to, co 

jest w uchwale budżetowej to nic innego, jak zaplanowanie pieniędzy na dokumentacje takiego 

urzędu. Od tego do realizacji przedsięwzięcia jest bardzo długa droga. Dziwię się Panu 

radnemu, że tego typu listy pisze i próbuje tutaj insynuować, że podejmujecie Państwo decyzję 

o budowie urzędu. Jestem ostatnia osobą, która będzie do takiej decyzji namawiała wtedy, kiedy 

to będzie zagrożeniem dla budżetu gminy, dla naszych wskaźników, dla realizacji naszych 

planów. Natomiast dzisiaj tylko i wyłącznie chcemy przygotować dokumentację na rozbudowę 

urzędu wraz z kosztorysem żebyśmy wiedzieli, o czym rozmawiamy, o jakich kwotach i później 

będziemy się zastanawiali, czy nas na to stać, czy nie, czy to zadanie realizować, czy też nie. 

Czułem się zobowiązany tą kwestię wyjaśnić, bo nie wszyscy śledzą komisje, nie wszyscy 

śledzą uchwały. I dzisiaj ci, którzy tą transmisję z sesji oglądają i obecni na sesji goście, 

mogliście odnieść wrażenie, że w tej chwili będzie się rozstrzygało, że Wójt i Rada Gminy 

buduje nowy urząd. To jest wierutna bzdura. Przypomnę, że gmina działa w ten sposób, że 

wykonuje się dokumentacje szeregu inwestycji i nie wszystkie te inwestycje są realizowane, 

ale musimy być przygotowani. I dokumentacja jest krokiem we właściwym kierunku, bo 

możemy sobie gdybać, że zbudujemy drogę Kozin – Smoliny, że wyremontujemy salę wiejską 

w Tarnowie, czy inne inwestycje. Możemy gdybać, ale możemy do tych tematów poważnie 

podchodzić wykonując projekt, znając koszty tego przedsięwzięcia i wtedy zastanawiać się, 

czy w tym, czy w danym roku będzie to realizowane, czy pozyskamy dofinansowanie, czy być 

może w ogóle nie będzie realizowane. Ale żeby o tym rozstrzygać trzeba mieć kompletne 

informacje. 

W.Zwieruho – Drodzy Państwo, żaden radny nie ma prawa wiązać rąk wójtowi w sprawie 

rozwoju gminy. 

W.Prętki – Być może ten list Radnego Stefanka był trochę ostry. Ja bym na pewno tak ostro 

się nie wypowiedział aczkolwiek również uważam, że przygotowanie dokumentacji na budowę 

urzędu, być może zostanie to włożone ad acta, bo przerośnie to możliwości gminy, ale prawo 

swobodnego sprawowania mandatu radnego Pan Stefanek również ma. Tak mi się wydaje Panie 

Przewodniczący i nie sądzę żeby intencją Pana Stefanka było wiązanie rąk Wójtowi w rozwoju 

gminy. Jeżeli jakąkolwiek intencją było to, że w tej chwili są ważniejsze sprawy, z którymi 

borykają się mieszkańcy tej gminy a nie to, że on tam próbuje w jakikolwiek sposób ograniczać 

możliwość rozwoju tej gminy. 

Rada Gminy większością głosów podjęła w/w uchwałę Nr VII/59/2019 (w głosowaniu 

wzięło udział 13 radnych: 10 za, 1 przeciwny, 2 wstrzymujące się).  
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Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 6 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr VII/60/2019. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 7 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Gorzowskiemu w celu realizacji zadania inwestycyjnego. (chodnik Lubiszyn). 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr VII/61/2019. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 8 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu w celu realizacji zadania inwestycyjnego. 

(droga Brzeźno). 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr VII/62/2019. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 9 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu w celu realizacji zadania 

inwestycyjnego.(droga Ściechów). 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr VII/63/2019. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 10 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Lubiszyn. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr VII/64/2019. 
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Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 11 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie spółkom 

wodnym dotacji z budżetu Gminy Lubiszyn oraz sposobu ich rozliczania. 

M.Kwiatkowski – Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska po dyskusji i 

głosowaniu popiera projekt uchwały udzielającej dotacji celowej dla Spółki Wodnej w 

wysokości 80 % zadania. Proponując zwiększenie dofinansowania do 80% komisja wzięła pod 

uwagę fakt, że odnosi się ono do ok. 10% planu zadań i to, że w ostatnich 4 latach Gmina 

wsparła działanie Spółki w jednym roku oraz fakt, że na rok 2019 nie jest przewidziane 

wsparcie ze strony Starrostwa. Komisja ponadto zobowiązała się do oceny w terenie oraz 

zebrania opinii rolników odnośnie wykonywania zadań przez Spółkę. 

W.Łebek – Chodzi o brzmienie punktu 3, bo na Komisji Rolnictwa uznaliśmy, że punkt miał 

brzmieć: „udziela się pomocy finansowej, która będzie stanowić 80%”, tymczasem w uchwale 

zapisane jest „Udzielona pomoc finansowa nie może przekroczyć 80 % kosztów”, czyli 

prosiłbym tutaj o zmianę. 

A.Terlecki – To jest dobrze sformułowane. Pomocy finansowej udzielamy kwotowo, która 

zaplanowana jest w budżecie. Natomiast tu jest mowa o tym, że ta pomoc finansowa nie może 

być większa niż 80%. Natomiast, jeśli w budżecie w tym roku mamy zaplanowane 20 000zł. to 

takiej pomocy Państwu udzielimy. Natomiast z Państwa strony będzie zapewnienie co najmniej 

20%. I teraz, takie sprecyzowanie, jak Pan mówi, że udziela się pomocy finansowej równej 

80% to uważam, że ten zapis w uchwale jest zdecydowanie lepszy. Myślę, że jeszcze Pan 

Mecenas się w tej sprawie wypowie, bo to w żaden sposób nie ogranicza tej pomocy a 

jednocześnie lepiej ją precyzuje. 

T.Wojcieszyński – W mojej ocenie, jeśli dobrze rozumiem intencję Pana Radnego to są 

tożsame stwierdzenia, bo w przypadku Pana propozycji to jest 80%, a w drugim przypadku nie 

może przekroczyć 80%, czyli chodzi również o dofinansowanie w wysokości 80%. 

W.Łebek – Ale równie dobrze może być mniejsze, to wtedy będzie stwarzało problem, dlatego 

że Spółka będzie musiała dołożyć większą a tutaj, jeśli dostaniemy 20 000zł. dofinansowania   

z Urzędu Gminy to będzie 5 000zł. Jeśli w zapisie będzie, że stanowi to 50% to do 20 000zł. 

dofinansowania trzeba będzie dołożyć 20 000zł. ze Spółki. A zapis, że to będzie stanowiło 80% 

będzie to zapis stały i niezmienny, czyli kwota ustalona w budżecie będzie stanowić 80%. 

T.Wojcieszyński – Odnosimy się cały czas do kosztów realizacji zadania. 

A.Terlecki – Istota jest taka, że udzielamy takiej pomocy, jaka jest zaplanowana w budżecie. 

W tegorocznym budżecie jest zaplanowane 20 000zł. W oparciu o ta uchwałę udzielimy 

wsparcia w wys. 20 000zł., natomiast ze strony Spółki Wodnej będzie konieczność zapewnienia 

co najmniej 20% od tej wartości. Będziemy udzielali takiej pomocy, jaką Rada uchwali                

w budżecie a zasady tej pomocy i jej przekazania precyzuje ta uchwała, więc w żadnym tu razie 

nie mogę się z Panem zgodzić, że jeżeli tu będzie zapis 80% to cokolwiek zmieni. Nie, my 

udzielimy 20 000 wsparcia w tegorocznym budżecie a z Państwa strony, ze strony Spółki 

Wodnej będzie konieczność zapewnienia 20% i to będzie zgodne z uchwałą. Jeżeli wy 
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zapewnicie 30% to dobrze, natomiast my tego nie wymagamy zgodnie z tą uchwałą. Ta kwota 

jest stała, zaplanowana w budżecie, więc nie widzę potrzeby zmieniania tego. 

W.Łebek – Ale forma tego wyrażenia stwarza możliwość sformułowania w umowie, że 

finansowanie tego zadania przez Spółkę Wodną może być większe. 

Rada Gminy większością głosów podjęła w/w uchwałę nr VII/65/2019 (w głosowaniu wzięło 

udział 13 radnych: 12 za, 1 wstrzymujący się). Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik. 

Do punktu 12 porządku obrad: 

Rada Gminy zapoznała się z Raportem o stanie Gminy Lubiszyn. 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Lubiszyn 

wotum zaufania. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr VII/66/2019. 

Do punktu 13 porządku obrad: 

Rada Gminy zapoznała się: 

1) ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Lubiszyn za 2018r.,  

2) ze sprawozdaniem finansowym oraz informacją o stanie mienia komunalnego, 

3) z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z realizacji budżetu za 

2018r., 

4) z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy, 

5) z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej. 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2018 rok 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr VII/67/2019. 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu za 2018 r. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr VII/68/2019. 

Do punktu 14 porządku obrad: 

Rada Gminy zapoznała się ze Sprawozdaniem Wójta Gminy z pracy między sesjami: 

24.05.2019r. – Spotkanie z lekarzem rodzinnym świadczącym praktykę lekarską                             

w miejscowościach Staw i Ściechów. 

30.05.2019r. - Spotkanie z Poseł na Sejm RP Krystyną Sibińską oraz Dyrektorem 

Departamentu Infrastruktury i Komunikacji w Urzędzie Marszałkowskim Województwa 

Lubuskiego Sławomirem Kotylakiem. 

31.05.2019r. - Udział w posiedzeniu Zarządu Związku Celowego Gmin MG 6. 

03.06.2019r. - Udział w posiedzeniu Zarządu Związku Celowego Gmin MG 6. 
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06.06.2019r. - Udział w uroczystościach jubileuszu 10-lecia powstania Przedszkola                       

w Lubiszynie. 

07.06.2019r. - Udział w konsultacjach społecznych poświęconych budowie linii 400 KV na 

terenie gminy Lubiszyn, konsultacje odbyły się w miejscowości Wysoka. 

08.06.2019r. - Udział w festynie z okazji Gminnego Dnia Dziecka w Lubnie. 

09.06.2019r. - Udział w pikniku charytatywnym zorganizowanym przez SP Baczyna. 

11.06.2019r. - Udział we wspólnym posiedzeniu Rady Gminy Lubiszyn. 

12.06.2019r. - Udział w Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Gmin Polskich 

Euroregionu „Pro Europa Viadrina”. 

12.06.2019r. - Udział w Zwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników PWiK Sp. z o.o. w Gorzowie 

Wlkp. 

Do punktu 15 porządku obrad: 

W.Zwieruho – przedstawił sprawozdanie z pracy między sesjami: 

01.06.2019r. – Festyn w Tarnowie z osobami niepełnosprawnymi. Bardzo fajnie poprowadzona 

impreza, w doskonałej atmosferze. Bardzo miło spędziłem tam czas. 

06.06.2019r. – X-lecie Przedszkola w Lubiszynie na ul. Myśliborskiej. Jako rocznik 1964 też 

uczęszczałem do Przedszkola w Lubiszynie i szkoda, że było tylko o tym 10-leciu a nie 

sięgnęliśmy do historii. 

09.06.2019r. – Festyn w Baczynie „Baczyna biegnie dla Hospicjum Św. Kamila”. Bardzo duża, 

fajna impreza. 

11.06.2019r. – prowadziłem wspólne posiedzenie komisji i uczestniczyłem w posiedzeniu 

Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 

W międzyczasie załatwiałem różne sprawy administracyjne w Urzędzie Gminy. 

Do punktu 16 porządku obrad: 

Radni nie zgłosili interpelacji i wniosków. 

Do punktu 17 porządku obrad: 

R.Herian – Pytanie do Pana Mecenasa. W materiałach, które otrzymałem znajduje się 

wezwanie do usunięcia naruszenia prawa, chciałbym, aby Pan Mecenas się do tego odniósł. 

Chodzi o używanie sprzętów motorowodnych na jeziorze Marwicko. 

T.Wojcieszyński – Zapoznałem się z treścią pisma w sprawie wezwania do usunięcia 

naruszenia prawa. Moim zdaniem nie ma konieczności zajmowania stanowiska. Jeśli chodzi     

o skalę zarzutów merytorycznych do tej uchwały to my oczywiście się odniesiemy                          

w momencie, kiedy skarga trafi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. Z tego względu, 

że przy podejmowaniu tej uchwały oczywiście mieliśmy wątpliwości posiłkowałem się trochę 

uchwałą, która została podjęta w Gminie Strzelce Krajeńskie i dotyczyła jeziora Długie                  

i oczywiście też tam była próba złożenia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, 

ale tak szczęśliwie dla gminy a może nieszczęśliwie się zdarzyło, że ta osoba, która składała 

skargę spóźniła się o 5 dni i sąd ostatecznie tego zagadnienia nie rozstrzygnął. Tutaj też, tak jak 

mówiłem już wcześniej uważam, że należy poczekać z argumentacją, jak zostanie wniesiona 

już skarga do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. Ona oczywiście musi być przekazana 
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za pośrednictwem organu, czyli w tym przypadku za pośrednictwem Rady Gminy Lubiszyn. 

Rada Gminy będzie miała 30 dni na przekazanie tej skargi i odniesienie się do niej. Oczywiście 

próbuję już przygotować projekt odpowiedzi przewidując tą skargę. 

R.Herian – Koszenie terenów zielonych w sołectwach. Jak przewidujemy to w tym roku? 

U.Stolarska – Różne zdarzenia decydują o tym, czy jesteśmy zdolni, czy nie. Na miniony 

tydzień było wiele zdarzeń, m.in. konieczność koszenia skrzyżowań z drogami powiatowymi. 

Natomiast Powiat wykosił i to jest wielka sprawa. W tej chwili nie ma większych przeszkód 

żeby umawiać się ze Stanisławem na koszenie. 

W.Prętki – Szanowni Państwo w imieniu naszego kolegi, byłego Radnego Pana Mariusza 

Naczka, chciałbym wszystkich Państwa gorąco zaprosić w niedzielę o godz. 12.00 nad jezioro 

Marwicko. W Baczynie powstało nowe stowarzyszenie o bardzo fajnej nazwie Baczyna Bulls. 

I jeszcze nie byli zarejestrowani, ale podjęli już działania i postanowili wyjść z ofertą sportową, 

ale nie tylko, do społeczeństwa i organizują fajną imprezę nad jeziorem Marwicko. Pan 

Mariusz, jako jeden z przedstawicieli tego stowarzyszenia, gorąco zaprasza Państwa                         

i mieszkańców na tą imprezę. 

Do punktu 18 porządku obrad: 

W.Zwieruho dokonał zamknięcia obrad VII sesji Rady Gminy Lubiszyn. 

 

Protokołowała: 

K.Wiśniewska 

 

   Przewodniczący Rady Gminy 

(-) Wojciech Krzysztof Zwieruho 
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